
Information från styrelsen 15 september 2023 

1. Kontakta styrelsen 

● Hur kontaktar jag styrelsen? 
Det bästa sättet att kontakta styrelsen är att maila oss på: styrelsen@brfpompe.se 
Har du frågor om garaget mejlar du oss på: garaget@brfpompe.com 

Vi ber dig vänligen att inte mejla enskilda styrelsemedlemmar med frågor eftersom vi har en 
ansvarsfördelning inom styrelsen. När ett mejl skickas till styrelsen@brfpompe.se kan alla ta 
del av det, rätt person svarar, och det blir mindre risk för missförstånd/misskommunikation 
styrelsemedlemmarna emellan.  

● När kontaktar jag styrelsen? 
Vi kommer att svara på mejl i början av varje vecka, med undantag för akuta ärenden, då 
svarar vi direkt. Med andra ord kan våra svarsmejl dröja ifall du väljer att mejla andra dagar 
eller under “obekväma”  tider.  

2. Om det uppstår problem i lägenheter 

● Vad är föreningsmedlemmens ansvar? 
Du som föreningsmedlem ansvarar för att åtgärda fel med till exempel vatten och el i din 
lägenhet, samt att ansvarsfullt renovera din lägenhet. Samma sak gäller om en glödlampa är 
trasig eller om en spishäll behöver bytas ut, det är ditt ansvar att åtgärda och bekosta det. 

● Vad är styrelsens ansvar? 
Skulle det visa sig att ett vattenproblem exempelvis ligger i ett av husets rör så kommer 
givetvis styrelsen att ta sitt ansvar. Det är dock när det har uteslutits att det är ett problem som 
föreningsmedlemmaen ansvarar för som styrelsen kontaktas. Andra exempel på vad som är 
styrelsens ansvar är gemensamma tillhörigheter och ytor såsom trädgården, soprummet, 
trapphuset eller hissarna.  



3. Övrig information 

● Garagestädning den 15-18 september 2023 
Alla lös egendom i gemensamma utrymmen i garaget kommer att slängas i containern den 
15-18 september 2023. Detta gäller framförallt förråd där det i dagsläget förvaras bland annat 
cyklar och däck. Vi misstänker att folk bara har ställt grejer där och glömt bort det. Vill du ha 
kvar något som du vet att du har förvarat i garagets gemensamma utrymmen så är det en bra 
idé att lösa det snarast. Föreningen ansvarar inte för dessa saker om de skulle stjälas. 

● Sydskiffer 
Sydskiffer kommer snart att påbörja arbetet med att åtgärda läckande fönster i både 4:an och 
8:an. Har ni redan anmält ert ärende till styrelsen så kommer Sydskiffer att kontakta er för att 
kunna komma in i lägenheten. I samband med att Sydskiffer arbetar med fönster så lägger vi 
även fönstersmörjningen, som sker med ca. två års mellanrum. Detta gäller samtliga 
lägenheter i båda husen, så styrelsen kommer behöva nycklar för att komma in. Vi 
återkommer med mer information om detta i entréerna. 

● Cofactors arbete och planeringen för ombyggnad 4:ans gård och garaget 
Vi måste tyvärr meddela att Cofactor Engineering har gått i konkurs. Styrelsen har 
fortfarande kontakt med projektledaren som var ansvarig för projektet med att bygga om 
4:ans gård och garage med anledning av fuktskadorna. Förhoppningen är att finna en lösning 
så att arbetet kan genomföras på något sätt. Styrelsen har ingen mer information att delge i 
dagsläget, men vi kommer hålla er uppdaterade när vi vet mer. 

● Hissarna och ytterportarna  
Det är återigen mycket problem med hissarna och portarna i entrén. Nedan kan ni läsa 
uppdaterad information gällande detta ärende. 

a). Yttrerportarna 
Portarna kontrolleras av passersystemet och öppnas och stängs automatiskt av en mekanisk 
arm. Har man behov av att hålla porten öppen en längre period, exempelvis när man ska 
flytta in/ut mycket saker, så är det väldigt viktigt att man ändrar inställningen för porten och 
inte håller den öppen när den vill stängas automatiskt. Inställningarna för porten sitter på 
höger sida av lådan för den mekaniska armen, precis ovanför porten där man går in. Där kan 
man välja alternativet ‘öppen’ istället för ‘automatiskt,’ och då håller sig dörren öppen tills 
man ändrar tillbaka till automatiskt läge. Det är också bra att kontrollera inställningen om 



man ser att dörren står öppen. Kanske har någon ställt upp den vid flytt eller 
lägenhetsvisning. Den mekaniska armen skadas av att man tvingar upp eller igen dörren, så 
vänligen använd rätt inställning!  

b). Hissarna  
Pompe har problem med hissarna, det kan inte ha undgått någon. Styrelsen har nu haft möte 
med en hisskonsult och Otis. Vi ber er vara varsamma med innerdörrarna som är extra 
känsliga i dagsläget. Vi ska anmäla alla problem till Otis men styrelsen har nu en egen 
kontaktperson så kontakta istället styrelsen så går anmälan till Otis via oss istället. Se till att 
det inte är något grus eller smuts i dörrännan vid golvet och undvik att stoppa dörrarna från 
att stängas med kraft! 

Det finns en sensor som ska öppna dörrarna om man sätter fram en hand. Styrelsen fortsätter 
att jobba med Otis så att vi löser det långsiktigt och vi kommer fortsatt att hålla er 
informerade. Det är också viktigt att man inte försöker bända upp ytterdörren till hissen 
längre än till dörrstoppen i väggen. Om man tittar på hissdörrarna på bottenplan i båda 
entréerna så kan man se att dörrarna blivit tryckta så hårt att det nu är märken i stålet. Detta 
leder till att dörren blir skev och inte stängs ordentligt. Otis åtgärdat detta i båda husen och vi 
vill gärna undvika att skador uppstår igen, eftersom det blir onödigt kostsamt för föreningen. 
Vi ber er därför att vara rädda om de gemensamma tillhörigheterna och vi tackar för ert 
tålamod.  

● Nycklar 
Vid planerad försäljning av lägenhet ska styrelsen (Ulrik Orstadius) få information om vilka 
nyckel- och bricknummer lägenheten innehar. Detta för att jämföra med de nycklar och 
brickor som erhållits tidigare. 

Vänliga hälsningar, 
Styrelsen 


